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RG.0012.35.2014 

 

Protokół Nr 37/14 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 23 czerwca 2014 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 903 a zakończyła o 1020. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Z-ca Przewodniczącego Komisji Jerzy 

Gorczyca, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Jerzy Gorczyca  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020 przedstawiła Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – Wojtala. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4  głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały – 4 głosy „za” 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad odpłatności za świadczenia 

udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie nadania imienia szkołom wchodzącym w 

skład Zespołu Szkół w Antoniowie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy (dot. niewydzierżawienia  pastwiska tj. działki nr ew. – część 317/2 o pow. 

11,30 ha położonej w Antoniowie i niezamieszczenia  w ogłoszeniu przetargowym 

warunków, na jakich mogą być wypasane zwierzęta gospodarskie na w/w gruncie) 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Po rozpatrzeniu skargi Komisja uznała skargę za bezzasadną w głosowaniu – 3 głosy 

za bezzasadnością skargi, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy (dot. niewłaściwego usytuowania drogi gminnej oznaczonej jako działka nr 

ew. 359 położonej w m. Antoniów) przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Po rozpatrzeniu skargi Komisja uznała skargę za bezzasadną w głosowaniu – 4 głosy 

za bezzasadnością skargi.  

 

 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy (dot. dotycząca nierównego traktowania jego osoby w stosunku do innych 

mieszkańców wsi Antoniów, podmiotów gospodarczych i organizacji społecznych w 
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zakresie wydzierżawiania mienia wiejskiego) przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Po rozpatrzeniu skargi Komisja uznała skargę za bezzasadną w głosowaniu – 4 głosy 

za bezzasadnością skargi.  

 

Ad.IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy za 2013 rok  został pozytywnie 

zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad 

Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok został pozytywnie 

zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadania publicznego 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/13.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/14.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wniosku o nadanie Srebrnego Krzyża 

Zasługi dla Wójta Gminy Pana Jana Pyrkosza przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 

Małgorzata Nowak. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V.  

Komisja podjęła wniosek o wystąpienie o nadanie odznaczenia (rangi Krzyż Zasługi)  

dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Kazimierza Pasztaleńca za działalność i 

zaangażowanie na rzecz gminy i społeczności lokalnej. 
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Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak powiadomiła, że konieczne jest opracowanie 

wniosku o przyznanie odznaczenia wraz z uzasadnieniem. Z wnioskiem może 

wystąpić Wójt Gminy lub Rada Gminy podejmując uchwałę w tym temacie. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

              

            Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 

                                     Jerzy Gorczyca   

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   
 

 

 

 


